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Protokół Nr XLIV/22  
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze 

w dniu 23 czerwca 2022r. 

 

XLIV Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył Pan 
Rajmund Gazda – Z-ca Przewodniczącego Rady Miejskiej Orzesze. 

Obrady rozpoczęto 23 czerwca 2022r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:51 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

Nieobecni Radni: 
- Jan Mach 
- Stanisław Wycisło 
 

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr XLIV/568-574/22. 

 

1. Otwarcie Sesji 
Z-ca Przewodniczącego Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 17 
radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak.  

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radnego Krzysztofa Giel oraz Radnego 
Adama Muras. Jako Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Krzysztofa Giel. 

Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał i Wniosków.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola 
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Jan Mach, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
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2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że zgodnie ze stanowiskiem Komisji Budżetu 
zachodzi konieczność uzupełnienia porządku obrad o projekty uchwał w sprawie: 

• wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych w Gminie 
Orzesze, na lata 2018-2024 opracowanego przez Rejonowe Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna, 

• wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
Dzierżawcą, któremu przekazane są te same nieruchomości na okres do 3 lat. 

Sprawę uzupełnienia porządku poddał pod oddzielnie głosowanie. 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i 
modernizacji urządzeń wodociągowych w Gminie Orzesze, na lata 2018-2024 opracowanego 
przez Rejonowe Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola 
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Jan Mach, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
 
Głosowano w sprawie: 
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym Dzierżawcą, któremu przekazane są te same 
nieruchomości na okres do 3 lat.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Grażyna Bortlik, Artur Brandys, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola 
NIEOBECNI (4) Wojciech Dudek, Jan Mach, Mateusz Szweda, Stanisław Wycisło 
 
Z-ca Przewodniczącego Rady Miejskiej poinformował, że porządek obrad w wyniku 
głosowania zostaje uzupełniony o powyższe dwa projekty uchwał, które będą rozpatrywane 
jako ostatnie w punkcie 5. 
 
Na posiedzenie przybył Radny Wojciech Dudek – 18 osób obecnych na sali 
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3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z XLIII 
Sesji 
Z-ca Przewodniczącego Rady Miejskiej poinformował, że do protokołu z XLIII Sesji zostały 
zgłoszone dwie uwagi, które po przeanalizowaniu zostały uwzględnione i wprowadzone do 
protokołu. Poinformował, że protokół staje się od tej pory dokumentem oficjalnym. 

 
 
4. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy 
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
Radnym dostarczone w formie pisemnej. Przedstawił pismo Pełnomocnika Rządu ds. 
Centralnego Portu Komunikacyjnego będące odpowiedzią na wystąpienie Burmistrza Miasta 
Orzesze w sprawie proponowanych wariantów tras kolei dużych prędkości w ramach 
inwestycji CPK. Poinformował, że treść pisma zostanie zamieszczona na stronie internetowej. 
Odczytał zdania umieszczone pod koniec pisma: „… nie ma technicznej możliwości 
przeprowadzenia linii kolejowej nr 170 innym szlakiem, omijającym aglomerację śląską. 
Pragnę zapewnić, że inwestor wraz z wykonawcą STEŚ dokładają wszelkich starań, aby 
uniknąć kontrowersji społecznych przy jednoczesnym zachowaniu sensu i logiki 
realizowanego projektu. …”  
 
Radni poruszyli sprawy dotyczące: 

• wyliczenia kosztów, które będą musiały być poniesione przez miasto i mieszkańców 
w związku z koniecznością zmiany infrastruktury miasta w przypadku budowy tras 
kolei dużych prędkości w ramach inwestycji CPK, 

• możliwości ubiegania się przez Miasto Orzesze o zewnętrzne środki finansowe na 
budowę hali sportowej, 

• propozycji rozważenia zmiany statusu miasta na miasto-gmina i przeprowadzenia na 
ten temat referendum wśród mieszkańców, 

• zamontowania przez Powiat lustra celem polepszenia wyjazdu z ul.Modrzańskiej na 
Piastowską,  

• terminu rozpoczęcia prac na ul.Bł.ks.J.Popiełuszki, 
• możliwości doprowadzenia nitki gazociągu do posesji przy ul.Centralnej, 
• awarii dwóch urządzeń zabawowych na placu zabaw w Woszczycach, 
• etapu realizacji termomodernizacji budynku przy ul.Dłogosza, 
• charakteru drogi po przeprowadzeniu planowanego remontu ul.Brzozowej, 
• konieczności monitowania w Powiecie w temacie przycinki drzew przy drogach 

powiatowych, 
• organizowanych półkoloniach na terenie miasta, 
• możliwości wykonania miejsc postojowych na poboczu ul.Staszica, celem 

umożliwienia zatrzymania samochodu przez rodziców dowożących dzieci do szkoły. 
 
Radna Joanna Kalus-Grzegorzek w sprawie planowanej budowy tras kolei dużych prędkości 
w ramach inwestycji CPK, stwierdziła że koszty emocjonalne mieszkańców nie są do 
wyliczenia. Dodała, że budowa tych tras w żadnym przypadku nie będzie rozwojem dla 
Orzesza, gdyż dla wszystkich mieszkańców, których trzeba będzie wysiedlić nie będzie 
miejsca w Orzeszu. 
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Z-ca Przewodniczącego Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym Radny Lechosław 
Łukasik złożył interpelację w sprawie bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych w ciągu 
ul.Św.Wawrzyńca w rejonie kościoła, na którą została udzielona odpowiedź, co zamieszczone 
jest na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu. 
 
W trakcie punktu 4 na posiedzenie przybył Radny Mateusz Szweda – 19 osób obecnych na 
sali. 
 
Obrady opuściła Radna Grażyna Bortlik – 18 osób obecnych na sali. 
 

5. Uchwały 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na lata 2022-2040 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2022-2040.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Adam 
Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Teresa Potysz 
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Jan Mach, Stanisław Wycisło 
 
 
b) zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022 rok 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2022 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola 
PRZECIW (2) Damian Mrowiec, Teresa Potysz 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Adam Muras, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Jan Mach, Stanisław Wycisło 
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c) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcie uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Jan Mach, Stanisław Wycisło 
 
 
d) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
wymienionych w art.42 ust.7 pkt 3 lit. b) i c) ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. Karta 
Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Orzesze 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Budżetu. Przedstawił protokół z dnia 23 czerwca 2022r. z przeprowadzonych 
konsultacji w celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa 
w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie projektu aktu prawa 
miejscowego w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli wymienionych w art.42 ust.7 pkt 3 lit. b) i c) ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. 
Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Orzesze 
Protokół stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli wymienionych w art.42 ust.7 pkt 3 lit. b) i c) ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. 
Karta Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto 
Orzesze.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Jan Mach, Stanisław Wycisło 
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e) zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej zwrotu kosztów podróży służbowych przysługujących radnym.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Jan Mach, Stanisław Wycisło 
 
 
f) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych w Gminie 
Orzesze, na lata 2018-2024 opracowanego przez Rejonowe Przedsiębiorstwo 
Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych w Gminie Orzesze, na lata 2018-2024 opracowanego przez Rejonowe 
Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Tychach Spółka Akcyjna.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Jan Mach, Stanisław Wycisło 
 
 
g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym 
Dzierżawcą, któremu przekazane są te same nieruchomości na okres do 3 lat 
Z-ca Przewodniczącego poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez 
Komisję Budżetu. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 
dotychczasowym Dzierżawcą, któremu przekazane są te same nieruchomności na okres do 3 
lat.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) Artur Brandys, Wojciech Dudek, Rajmund Gazda, Krzysztof Giel, Grzegorz 
Kaczmarczyk, Joanna Kalus-Grzegorzek, Damian Kiecka, Joanna Kurasz, Lechosław 
Łukasik, Michał Macioszek, Grażyna Matuszczyk, Damian Mrowiec, Adam Muras, Teresa 
Potysz, Adam Ratka, Jan Spendel, Piotr Szola, Mateusz Szweda 
NIEOBECNI (3) Grażyna Bortlik, Jan Mach, Stanisław Wycisło 
 
 
6. Zamknięcie Sesji 
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Z-ca Przewodniczącego 
Rady zamknął XLIV Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w 
posiedzeniu. 
   
 
 
 
 
 
 
                                                       Z-ca Przewodniczącego 
     Protokołowała        Rady Miejskiej 
 
mgr Marzena Nowak                          mgr Rajmund Gazda 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 
 


